
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 2018-02-12

Närvarande: Nils-Olov Olsson, Charlotta Wähner, Lars Annerman, Emma 
Eriksdotter, Kerstin Ernebrink, Ulf Nordfeldt, Anders Söderholm, Göran 
Bäcklund, 

Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat

Dagordning

Godkändes

Föregående protokoll

Lades till handlingarna utan kommentarer

Ekonomi

Kassören redovisade att föreningen har 77 230 kr på kontot och 320 kr i 
handkassan. Kassören redovisade 2017 år ekonomiska rapport

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra

Lars Annerman rapporterade från Söderbärke aktivitetsgrupp. Ett flertal 
föreningar är medlemmar i aktivitetsgruppen som kan dela ut bidrag till 
föreningarna, i dialog med kommunen. 

Aktiviteter

- Underhåll, Bygg, Reparation  

Under 2018 kommer gruppen arbeta på nya flytbryggor och en utfyllnad 
för en uteplats vid båthuset. Arbetsgruppen består av Lars A, Kent, Göran,
Anders, Kjell och Ulf. Kents skissar på ett materielbehov.          
Arbetsgruppen avgör när arbetet kan påbörjas och genomföras. 
Församlingen vill veta datum för start av arbetet.

- Årsmötet
Ordföranden visade verksamhetsplanen för 2018, verksamhetsrapport för 
2017.
Styrelsen diskuterade möjligheten att återgå till tidigare antal medlemmar 
i styrelsen. Valberedningen lämnar ett förslag till årsmötet den 19/3 kl 19
Kaffe och smörgås serveras på årsmötet.



    Övriga frågor

- Förarbevisutbildningen är påbörjad. Två av föreningens medlemmar går 
kursen. 

 

Nästa möte

Nästa styrelsemöte är ett konstituerande möt och är bokat till den 19/3, efter 
årsmötet.

Mötet avslutas

Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Vid pennan:                                                         Justeras:

Charlotta Wähner                                                  Nils-Olov Olsson


